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Kviečiame susipažinti su  

Klaipėdos darželiu „Žiogelis“ 

 
 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.  

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,  

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus.  

Lengvai suprantama kalba padeda jiems  

sužinoti naujos informacijos.  

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.  

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Daugiau informacijos rasite čia:  

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 
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 Kas yra Klaipėdos  

darželis ,,Žiogelis“? 

  

 

Klaipėdos darželis ,,Žiogelis“  

yra įstaiga. 

Toliau Klaipėdos darželį „Žiogelis“  

vadinsime Darželiu.  

  

  

  

 

Darželį lanko: 

• 2 metų vaikai, 

• 3 metų vaikai, 

• 4 metų vaikai, 

• 5 metų vaikai, 

• 6 metų vaikai, 

• 7 metų vaikai. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



3 
 

 Darželyje dirba: 

 

• mokytojai. 

Mokytojai prižiūri vaikus 

ir padeda vaikams išmokti 

naujų dalykų. 

 

 

• kiti darbuotojai, 

pavyzdžiui, vyrėjai. 

  

 

Įstaigos direktorė yra  

Antanina Šereivienė. 

Direktorė vadovauja Darželiui. 

  

 

Su direktore galite susitikti 

kiekvieną pirmadienį 

nuo 8:30 valandos  

iki 10:00 valandos. 
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 Jeigu norite susitikti su direktore 

galite: 

 

 

 

 

• paskambinti mums telefonu. 

Mūsų telefono numeris yra 

+37046383403 

 

• parašyti mums  

elektroniniu laišką.  

Mūsų elektroninio pašto 

adresas yra 

ziogelisdarzelis9@gmail.com 

 

 

• ateiti į Darželį.  

Mūsų adresas yra  

Kauno gatvė 27, Klaipėda, 

Lietuva.  

Šioje vietoje dirba  

Darželio darbuotojai. 

  

 Ką daro Darželis? 

  

 

Darželis rūpinasi,  

kad vaikams būtų  

saugu ir gera augti. 

  

 

 

mailto:ziogelisdarzelis9@gmail.com
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 Darželis ir jos darbuotojai 

yra atsakingi: 

 

• kad Darželyje būtų saugu, 

pavyzdžiui,  

kad vaikai nesusižeistų. 

 

• kad Darželyje  

pagamintas maistas  

būtų skanus, 

 

• kad vaikams patiktų mokytis, 

 

• kad vaikai daug žaistų. 

  

 

Apie visus Darželio darbus  

galite paskaityti internete. 

Paspauskite  

mėlyną nuorodą apačioje: 

www.klziogelis.lt 

Tada Jums atsidarys Darželio 

internetinis puslapis. 

  

http://www.klziogelis.lt/
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Jeigu reikia pagalbos,  

perskaityti informaciją internete, 

galite paprašyti:  

• artimo žmogaus,  

• draugo,  

• darbuotojo,  

  

 Kada dirba Darželis? 

 

Darželis dirba:  

• pirmadienį nuo 7:30 valandos 

iki 18:00 valandos,  

• antradienį nuo 7:30 valandos 

iki 18:00 valandos, 

• trečiadienį nuo 7:30 valandos 

iki 18:00 valandos, 

• ketvirtadienį nuo 7:30 

valandos iki 18:00 valandos, 

• penktadienį nuo 7:30 

valandos iki 18:00 valandos.  
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 Šventinėmis dienomis  

Darželis nedirba.  

 

 Šventinės dienos yra:  

• Sausio 1 diena,  

• Vasario 16 diena, 

• Kovo 11 diena,  

• Velykų diena. 

Velykų diena  

kiekvienais metais  

yra vis kita, 

• Birželio 24 diena,  

• Liepos 6 diena, 

• Rugpjūčio 15 diena,  

• Lapkričio 1 diena,  

• Lapkričio 2 diena, 

• Gruodžio 24 diena,  

• Gruodžio 25 diena,  

• Gruodžio 26 diena. 
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 Teksto originalą parengė 

Klaipėdos lopšelio-darželio 

,,Žiogelis“ direktorė Antanina 

Šereivienė 

 

Tekstą vertino: Ernesta Protasova 

 

Teksto vertinimą koordinavo:  

Paula Stašaitienė 

 

 Iliustracijų šaltiniai:  

• https://www.freepik.co 

• Microsoft Word piktogramų 

bazė.  

 
 

  

 

https://www.freepik.co/

